
Pravila delovanja šolskega sklada: 
 

- 4. člen: upravni odbor 
Šolski sklad zavoda upravlja upravni odbor, ki ima predsednika in 6 članov:  

- štiri (4) člane izmed predstavnikov staršev v svetu staršev, 
- tri (3) člani izmed predstavnikov strokovnih delavcev šole. 

Mandat članov upravnega odbora traja štiri (4) leta.  
Ne glede na določbo prejšnjega odstavka tega člena preneha funkcija pred iztekom mandata: 
staršem ob izteku statusa njegovemu otroku v zavodu, delavcu zavoda pa s prenehanjem 
izvajanja dela v zavodu. 
 
Obrazložitev: 
Predstavniki Sveta staršev ste v upravni odbor Šolskega sklada osnovne šole Vič predlagali in 
potrdili: Tino Heleno Milavec, Alenko Schweiger, Dragano Piltz in Marka Kosmača. 
Dragani Piltz je prenehal mandat ob izteku statusa njenemu otroku v zavodu ob koncu 
šolskega leta 2009/2010, Marko Kosmač in Tina Helena Milavec pa sta podala pisno izstopno 
izjavo, zato so potrebne nadomestne volitve za tri nadomestne člane v upravni odbor Šolskega 
sklada s strani predstavnikov sveta staršev. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Osnovna šola Vič 
Abramova 26, Ljubljana 
 
Datum: 22. 3. 2011  
 
 

Zapisnik 

4. seje šolskega sklada, ki je bila v torek, 22. 3. 2011 ob 16.15 uri v učilnici št. 56 na 

Abramovi 26 
 

Prisotni: Ana Vehar, ravnateljica, Alenka Schweiger, Majda H. Ebenšpanger, Andreja 
Šekoranja,  Danilo Lukner, Zdenka Hosta, tajnica šolskega sklada. 
 
Dnevni red: 

1. Pregled zapisnika zadnje seje. 
2. Predlog programa dela do konca šol. leta 2010/11. 
3. Razno. 

 
K1) Pregled zapisnika zadnje seje. 
Pri pregledu zapisnika zadnje seje, so člani šolskega sklada ugotovili, da predstavnica 
šolskega sklada, ga. Helena Tina Milavec, še ni pregledala finančnega poročila šolskega 
sklada, pregledala pa ga je ga. Alenka Schweiger in na finančno poročilo ni imela pripomb. 
Ga. Schweiger je govorila z g. Kosmačem, ustno ji je podal izjavo, da odstopa tudi kot član 
šolskega sklada in ne samo kot predsednik. Člani so sprejeli 
sklep: Namestnica predsednika šolskega sklada Helena Tina Milavec, prevzame funkcijo 
predsednika šolskega sklada do imenovanja novega predsednika-ce. 
Sklep: Prisotni predstavniki šolskega sklada so seznanjeni s Finančnim poročilom šolskega 
sklada in nimajo pripomb. 
Sklep: G. Kosmača se obvesti, da poda pisno odstopno izjavo, da ni več član šolskega sklada. 
 
 
K2) Predlog programa do konca šol. leta 2010/11. 
Predstavniki šolskega sklada so predlagali program dela do konca šolskega leta 2010/11: 

- Zbiranje podatkov o učencih potrebnih finančne pomoči. 
- Priprava Vičkovega dne (osnutek programa je priloga tega zapisnika) 

 
K3) Razno 

- Ravnateljica nas je seznanila z zbranimi sredstvi od zbiranja starega papirja od meseca 
januarja do meseca marca 2011, znesek je 481,14 EUR. 

- V štirinajstih dneh bodo razredniki napisali, kdo izmed učencev je najbolj potreben 
pomoči, predloge bo preverila šolska svetovalna služba, seznanjen bo tudi učiteljski 
zbor in predstavniki šolskega sklada so sprejeli 
Sklep: o upravičenosti črpanja sredstev iz šolskega sklada bodo predstavniki šolskega 
sklada odločali na naslednji seji. 

- Sredstva zbrana v šolskem skladu so bila do sedaj namenjena učencem za: fotografija 
za učence prvošolce in njihove starše, fotografije oddelkov od 1. do 9. razreda ob 
zaključku šolskega leta in za knjigo devetošolcev. Predstavniki šolskega sklada so 
sprejeli  



sklep: Iz sredstev šolskega sklada se tudi v bodoče namenijo sredstva za fotografije 
prvošolcev in njihovih staršev, za fotografije oddelkov ob koncu šolskega leta in za 
knjige devetošolcev. 

- Ravnateljica nas je seznanila, da vztraja, da na Vičkovem dnevu nihče od zaposlenih 
na šoli ne pobira denarja (srečelov), učitelji pomagajo staršem, starši pa denar pobirajo 
in ga oddajo v tajništvu šole.  

 
 
Zapisala: Zdenka Hosta 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Pozdravljeni  
  
  
Obveščam vas, da z današnjim dnem 1.3.2011 odstopam z mesta predsednika Vičkovega 
šolskega sklada.  Razlogi za odstop so osebne narave. 
  
Aktivno pa bom sodeloval pri pridobivanju sredstev ( srečolovi, prodaja). Prosim, da določite 
novega člana v sklad in o mojem odstopu obvestite predstavnike sveta staršev.  
  
Poročilo za leto 2011  naj predstavi na svetu staršev, g.ravnateljica. 
  
  
Za razumevanje se zahvaljujem.    
  
LP Marko Kosmač 
 
 
 
 
 
Pozdravljeni! 
 
Žal moram zavrniti funkcijo predsednice šolskega sklada.  
Zaradi izredne situacije v službi vas celo prosim, da namesto mene imenujete drugega člana 
za šolski sklad.  
Morda se vam spet pridružim v naslednjih letih.  
 
Hvala za sodelovanje.  
 
Lep pozdrav,  
Helena-Tina Milavec 
 
 
 
 
(Gradiva pripravila: Zdenka Hosta) 


